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Zápis 8/10  schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK 
konané dne 7.9. 2010 v Praze na Strahově 

 
 

Přítomni: J.Boháč, J.Mareš, E.Mlezivová, P.Hottmar, P. Bednář, na část jednání:  M. Doktor, T.Ježek 
Omluven:  P.Mokrý 

 

1. STK  
 

□ 
 

Projednání prvního návrhu termínové listiny 2011 - pravděpodobný možný termín M-ČR kr.tr. 2011 
v Račicích je 15.-17.7. nebo 22.-24.7., přičemž druhý termín koliduje s ME v maratónu a je 
necelých 14 dní před začátkem MSJ. Start nejlepších členů RDJ na MČR by proto byl omezený a 
případná takto pozdní „do“nominace na MSJ z MČR by mohla přinést komplikace, především u 
posádek. Nevýhodou termínu M-ČR 15.-17.7. je zkrácení prázdninové možnosti přípravy na 
oddílových soustředěních. J.Mareš ověří možnosti pronájmu kanálu v daných termínech u Z.Pecky. 
Budou-li oba termíny volné, bude proveden průzkum zájmu – oddílům a oddílovým trenérům bude 
zaslán email s dotazem a žádostí o názor.                          Ú:  1/8/ 10 – P.Hottmar, J.Mareš 
                                                                       T:  5.10. 2010 
 

□ 
 

Vyhodnocení přínosů a záporů kvalifikace na M-ČR kr.tr. 2010 - výbor projedná až po dodání 
výstupů z STK. Na základě doposud dostupných informací se výbor přes dosažení hlavního efektu –
snížení počtu jízd ve třídenním závodě, shodl na převaze záporů tohoto postupu. 
 

□ 
 
 

Doplňkové soutěže benjamínků při M-ČR – výbor diskutoval stávající praxi organizace, především 
problematiku bezpečnosti a rizik plavecké části soutěže, legislativní charakter této akce, a 
organizačně-technické  detaily - kolize s přesunem startovacího zařízení a požádal STK o návrh řešení. 
                                                                        Ú: 2/8/10 –  členové výboru, členové STK 
                                                                        T:  dlouhodobý úkol 2010 
 

□ 
 

Vyhlašování vítězů na M-ČR – výbor vyhodnotil zapojení bývalých úspěšných závodníků a funkcionářů 
ČSK při ceremoniálech na MČR jako jednoznačně pozitivní. Pokyny pro pořadatele k dalšímu 
zdokonalení organizace ceremoniálů vytvoří na základě podkladu, který zašle J.Marešovi P.Hottmar. 
                                                                       Ú:  3/8/ 10 – P.Hottmar, J.Mareš 
                                                                       T:  5.10. 2010 
 

□ 
 

STK doporučuje prozkoumat možnosti na obnovu  dráhy v Praze. Získání povolení se jeví z pohledu 
Povodí Vltavy a dopravního provozu na řece jako nereálné. 
                                                                        Ú:  5/9/ 09 – J. Mareš 
                                                                        T:  dlouhodobý úkol 2010 
 

□ 
 

Nenastupování přihlášených závodníků na start – na základě podnětu HT RDS výbor na schůzi 23.6. 
projednal problém nenastupování přihlášených závodníků na start a potřebu vyšší sankce za tento 
postup. Bylo navrženo, aby závodníci byli omlouváni pouze na základě potvrzení od lékaře. J.Mareš 
záležitost projedná v STK a navrhne výboru úpravu Řádů pro sezonu 2011. 
                                                                        Ú:  1/7/ 10 – J.Mareš  
                                                                        T: 5.10.2010 

□ 
 

K Úkolu 1/4/ 10 - J.Mareš předal do opravy cílovou skenovací kameru ALGE, zakoupenou v roce 
1998 a používanou na zajištění některých rozsahem menších soutěží ČSK. Příčina poruchy zatím 
nenalezena. Zda bude oprava provedena bude rozhodnuto na základě vyhodnocení předpokládané 
ceny opravy a ekonomické výhodnosti.  
 

 

2. SCM    

□ 
 

Financování SCM - P.Hottmar informoval o čerpání financí DP SCM z rozpočtu pro r.2010, které 
probíhá podle finančních plánů. Dotace z MŠMT přicházejí v plánovaných objemech na účet ČSK a 
čerpání SCM nevybočuje z plánovaných částek. O případném drobném navýšení letošních rozpočtů 
DP SCM v závěru roku rozhodne výbor 5.10. podle celkové finanční situace SRK. 
 

□ Ú:  2/7/ 10 splněn. Zátěžové EKG absolvovali všichni noví členové SCM.          
                              

□ 
 

Výbor vzal na vědomí informaci, že na www.kanoe.cz jsou zveřejněny průběžné žebříčky 1.kola výběru 
do SCM v jednotlivých kategoriích. Testy SCM - 2.kolo výběru je připravováno na 6.-7.11.2010. 
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□ 
 

Doporučení k tréninku mládeže v SCM jsou pravidelně zveřejňována na www.kanoe.cz. Prázdné 
tréninkové deníky pro závodníky, kteří prošli 1.kolem výběru do SCM 2011, obdrželi jejich trenéři. 
 

□ 
 

K úkolu 6/4/10: Projekt Sportovních Středisek 2011-2012 zpracovaný P.Hottmarem na základě 
návrhu Rady SCM a připomínek Výboru předal J.Boháč příslušným pracovníkům MŠMT.  
 

□ 
 

Školení trenérů II.třídy - P.Hottmar informoval, že obecná část školení je objednána na VOŠ ČSTV, kde 
bude pro trenéry levnější než na FTVS, se zachováním stejné kvality. Školení je plánováno na zimní 
období 2010/2011. Termín a další podrobnosti budou zveřejněny po dokončení harmonogramu školení.  
                                                                        Ú:  4/8/ 10 – P.Hottmar  
                                                                        T:  5.10. 2010 
 

3. Informace z RDS, RDJ, RDM 
 

RDS    
□ 
 

Hodnocení účast na MS v Poznani - M.Doktor přednesl podrobné hodnocení, rozbory a další zprávy 
obdrželi trenéři a členové výboru v písemné podobě. Historickým úspěchem je medaile v OH 
disciplíně K4, výborné je 6.místo na K1 200m. Hlavní trenér RDS dále výbor informoval o akcích 
proběhlých mezi schůzemi, o připravovaných akcích a o záměrech na sezonu 2011. 
 

□ Odměny za dosažené výsledky – výbor projednal a schválil na základě platných kritérií odměny za ME 
U23 (celkem 10.100 Kč), za ME (celkem 154.896 Kč a MS (celkem 353.880 Kč). Rovněž bylo 
schváleno garantované vrácení příspěvků za účast medailistům ME U23 (4x 23.000Kč). 
 

□ M.Doktor informoval o výměně nových dresů Newline (reklamace) a výroby reprezentačního trička 
s límečkem pro doprovod reprezentačního družstva na sezonu 2011. 
 

□ Seznam členů ASC Dukla Praha - byl projednán a na doporučení HT RDS schválen předložený seznam 
profesionálních sportovců a trenérů k zařazení do ASC Dukla Praha pro rok 2011. Svazový souhlas je 
součástí říjnového oponentního řízení - vyhodnocení sezony 2010 a plánu činnosti ASC Dukla na 2011. 
 

□ Zařazení závodníků SCM do resortních sportovních center Dukla a VSC - výbor projednal seznam 
závodníků SCM, kteří z věkových důvodů končí v SCM, a je zájem na jejich další přípravě v mládežnických 
střediscích RSC (od 18 let výše). Většina z těchto závodníků je již zaopatřena, předložen zatím pouze seznam 
ASC Dukla. Dukla i VSC s dalšími závodníky dosud jedná. Rozložení závodníků do RSC je vyhovující. 
Závodníci, se kterými doposud nebyla možnost zařazení do RSC projednána, zkontaktuje  M.Doktor. 
 

□ M.Doktor předal požadavky RDS na termíny domácích závodů J.Marešovi, který je zapracoval do 
plánů tvorby termínové listiny 2011 
 

RDJ  
□ 
 

Hodnocení MEJ – výbor kladně hodnotil dosažené výsledky i organizační zajištění MEJ, podrobné 
hodnocení bylo zveřejněno na www.kanoe.cz. Kromě řady finálových umístění (již čtvrtý rok v řadě) je 
potěšitelná především nezvykle vysoká individuální výkonnost nejlepších členů RDJ. P.Hottmar vyjádřil 
obavy o výkonnost RDJ v letech 2012 a 2013 vzhledem k nižšímu počtu talentů v ročnících 1994 a 1995. 
 

□ 
 

Odměny za dosažené výsledky – výbor projednal a schválil na základě platných kritérií odměny za MEJ 
(celkem 117.872 Kč) a vrácení příspěvků na účast na MEJ (7x 10.000Kč) závodníkům, kteří splnili 
předem určená kritéria. 
 

□ 
 

Byla schválena předložená nominace na OH naděje 17.-19.9. v Piešťanech, v předstihu zaslaná 
P.Hottmarem. Nominováno je 27 závodníků, podrobné informace o akci účastníci obdrželi emailem. 
Nominace se z důvodu přípravy na MS-M zřekli P.Kučera a J.Březina. 
 

 P. Hottmar informoval o plánovaných přípravných akcích RDJ: 5.-11.12. VT Boží Dar/Nymburk, 
9.-15.1. VT Zadov,  8.1. a 19.2. testy RDJ Nymburk,  9.-21.3. VT Massaciuccoli (ITA, pro zhruba 9 
nejlepších kajakářů RDJ). Kanoistům a kajakářkám RDJ bude doporučeno tradiční březnové 
soustředění oddílů NYM, DEC, SHK. 
 

□ 
 

Ú:  4/7/ 10 splněn Loď C2, přenechaná RDJ od RDS, která nenašla pro hlavní reprezentační akce 
využití, bude na jaře 2011 podle potřeb RDJ či podle úspěšnosti zapůjčena do některého z oddílů. 
Loď nelze deset let prodat, protože je majetkem SRK ČSK, pořízeným ze státní investiční dotace. 



 3 

                                                                    
RDM  
□ 
 

Nominace na MS-M - výbor schválil nominaci na MS Banyoles 24.-26.9., předloženou trenérem 
RDM T.Ježkem, včetně doplnění družstva o 2 samoplátce. Kritériem pro vrácení financí výbor určil 
zisk medaile v kategorii dospělých nebo juniorů (ne do 23 let). 
 

□ 
 

T. Ježek informoval o účasti maratónců na závodech K4 ve Valladolidu (ESP), v Selle (ESP) a v 
Dalslandu (SWE). 

 

 

4. Různé 
□ J.Boháč představil a výbor schválil harmonogram příprav na Valnou hromadu SRK ČSK, která se 

uskuteční 4.12.2010: oznámení o konání VH bude rozesláno 5.10., 10.11.2010 uzávěrka zpracování 
písemných podkladů, 16.11. 2010 (jednání výboru) schválení textu pozvánky a všech písemných 
materiálů pro VH, 19.11.2010 rozeslání pozvánek na VH do oddílů včetně příloh. Zpracovateli 
jednotlivých podkladů budou: Počet registrovaných členů - J.Baďura, Práce výboru sekce v roce 
2010 - J.Boháč, STK - J.Mareš, KR- H.Charvátová, SCM a RDJ - P.Hottmar, RDS a RD„23“ 
M.Doktor, RDM - T.Ježek, Hospodářská zpráva - P.Mokrý, Hlavní úkoly pro 2011 a Záměry do 
dalších let - členové výboru.   
 

□ Žádost o státní investiční dotaci z MŠMT na rok 2011 podaly dva oddíly - Sportklub 80 Chomutov 
(loděnice) a Spartak Sedlec (posilovna a klubovna), oba oddíly obdržely v pořadí žádostí u 
příslušných okresních sdružení ČSTV prioritu č.1. Podle zásad MŠMT musí i sportovní svaz určit u 
žádostí pořadí priorit, jinak nebudou žádosti akceptovány. Po projednání všech aspektů výbor 
rozhodl udělit prioritu č.1 kanoistickému klubu v Chomutově a č.2 Sedlci. 
 

□ Výbor se podrobně seznámil se vcelku vyrovnaným průběžným čerpáním jednotlivých kapitol 
rozpočtu SRK ČSK, od jednotlivých reprezentačních družstev až po výdaje sekce, projednal důvody 
a příčiny úspor a překročení v jednotlivých případech, a v kontextu s očekávanými příjmy a výdaji 
do konce roku 2010 přijal opatření k dodržení vyrovnaného rozpočtu. Výbor ukládá všem 
profesionálním pracovníkům SRK ČSK postupovat při řešení úkolů s maximální hospodárností, 
mimořádné výdaje konzultovat ve výboru.  
 

□ Užívání mobilních telefonů SRK ČSK se stávajícími tarify T-mobile výbor vyhodnotil jako 
nevýhodné. Bude podána výpověď smlouvy T-mobile a bude vybrán vhodný tarif u jiného 
operátora. P.Hottmar navrhl zrušit pevnou linku ve své kanceláři.  
                                                                        Ú: 5/8/ 10 – P.Mokrý, P.Hottmar 
                                                                        T: 5.10.2010 

□ 
 

Úkol 7/3/10 splněn - J.Boháč připravil informaci pro oddíly, kterých se týká snížení rozpočtu o 
podíly uhrazené faktury za škody v Račicích. P.Hottmar rozešle informaci spolu s upravenými 
přehledovými tabulkami SCM příslušným 12-ti oddílům. 
                                                                        Ú: 6/8/ 10 – P.Hottmar 
                                                                        T: 5.10.2010  

□ E.Mlezivová připraví podklad osnovy pro informaci o hospodaření a vlastnictví majetku 
v Račicích. Podobnou osnovu připraví P.Bednář pro ostatní majetky ČSK tak, aby pro VH mohla 
být připravena srozumitelná informace o aktuálním stavu. 

                                                                        Ú:  8/6 / 10 – E. Mlezivová, P. Bednář 
                                                                        T:  5.10. 2010 
 

□ Výbor projednal připomínky k návrhu ankety „Kanoista roku 2010“ a řešil podrobnosti jejího 
provedení. Drobné úpravy, ke kterým výbor po diskuzi dospěl, budou zapracovány do finálního 
návrhu.                                                            Ú: 5/7/10 – P.Hottmar                                                                             
                                                                        T:  5.10.2010 
 
 
 

 
Termín příští schůze výboru SRK ČSK  5.10. 2010 

 
Zapsal: P. Hottmar 


